
Protokoll av styrelsemöte
Furuby Sockenlag 2024-08-29

Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan

Närvarande: Gudrun Holmberg, Björn Nilsson, Timmy Vesterberg, Susanne Nilsson, Anna Bengtsson,

Birgitta Estberg och Tom Malinen..

Anmälda förhinder: Kicki Hamilton, Alexander Modell, Lone Wåxnäs och Imbi Krutrök,

Ej svar: Seth Sigvardsson

1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar TomMalinen från
landsbygdsrådet välkommen.

2. Till sekreterare valdes Björn Nilsson och till justerare valdes
Timmy Vesterberg.

3. Mötesdagordningen (bilaga 1) kompletteras med ny punkt 12,
Direktmöte Växjö kommun.

4. Föregående protokoll
1. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal => vi väntar fortfarande

på svar på dessa båda skrivelser

2. Gudrun H kollar upp möjligheten till ett studiebesök på vindkraftsparken => Kicki driver

frågan vidare, se punnkt 5.

3. Anna B kontaktar Norlins och kursledare. => Klart

4. Alexander M kollar med samhällsbyggnadsnämnden om bastubygget => tas upp på nästa

möte

5. Gudrun H initierar Per-Ola och Ellinor i bastuprojektet. => klart

6. Björn N samordnar utdelningen av boken sker med hjälp av byalagsrepresentanter samt

styrelsen => klart

7. Styrelsen sätter ihop en liten arbetsgrupp byavandring => stryks

8. Gudrun H bokar lokal till nästa styrelsemöte => klart

9. Styrelsen tar upp Beredskapsfrågan på nästa styrelsemöte => se punkt 11

10. Björn N köper facklor till valborg => klart
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5. Rapporter från byarna
Attsjö: Attsjö byalag har rapporterat följande till Gudrun Holmberg; höstfest planeras. En fotobok om

Attsjö kommer att lanseras. Underhåll av skolan pågår. HLR-kurs planeras.

Kårestad: Susanne Nilsson berättat att Kårestad haft kräftskiva. Svårt att tillsätta festkommitté.

Byalaget har fått driftbidrag för Kårestugan. Styrelsemöte nästa vecka.

Furuby: Två gatufester har genomförts. Byalaget renoverar anslagstavlorna.

Västorp: Ingen information.

Fägerstad: Ingen information.

Övrigt: Gudrun Holmberg och Tom Malinen rapporterar från Vindkraftsbesöket 5 Juni, sockenlaget

försöker ordna ytterligare besök med hjälp av Kicki Hamilton.

Skrivelser: -

6. Det händer i Furuby, häftet
Björn Nilsson rapporterar att alla böcker är utdelade men vi hade för få i år, nästa gång måste vi

beställa fler.

Birgitta Estberg sammanfattar hur det går till att ta fram boken. Ett önskemål är att få med ytterligare

två personer till i redaktionen, gärna en från Furuby och någon från övriga byar. främst med att få

fram innehåll. Till höstmötet försöker styrelsen få fram två personer till redaktionen [3].

7. Furubyleden, hemsida
Birgitta Estberg berättar om furubyleden som drivs inom SPF. Hennes fråga är om det finns plats på

Furuby hemsida för att lägga upp material. Styrelsen beslutar att vi upplåter plats för det.

Birgitta har även ett förslag om det hade gått och anordna en Furubydag där alla lokala föreningar kan

vara med. Styrelsen tar med det som framtida förslag. Ett tips är att äska pengar från

postkodstiftelsen.

8. Bastugruppen
Bastugruppen är nu tillsatt och består av Per-Ola Johansson, Ellinor Kiriakidis, Elin Ask och Britt-Marie

Svensson. Britt-Marie har fått ett positivt besked om att kunna uppföra en bastu nere vid sjön,

preliminärt i anslutning till befintliga omklädningsrum. Gruppens andra möte är planerat till 2

september.
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9. Förrådet
En översyn av tält och mindre reparationer behövs, Anna och Gudrun planerar in ett tillfälle [4]. Det

är lite oklart hur gamla tälten är, men att de börjar bli slitna.

10. Höstmötet 20 okt
Förslaget är att hålla Sockenlagets höstmöte i FIF Klubbstugan kl 15. Planen är att inleda ett

halvtimmes medlemsmöte. Motionen från Alexanders Modell ska tas upp igen då. Gudrun har ett

förslag att kolla upp [5]. Detaljerad plan tas på nästa styrelsemöte. Utdelning måste ske senast 6

oktober och gärna i samband med direktmötet.

11. Beredskapsplanen
Anmälningar har gått ut via Växjö kommuns RBok (?), sockenlaget deltar med två personer. Mötet

hålls den 25 september på Kök11 kl 16-21 och ska bla ta upp lokaler utanför Växjö.

12. Direktmöte Växjö kommun 9 okt
Gudrun Holmberg sammanfattar ett antal frågor. Kommunen ordnar med lokal. Styrelsen ordnar med

utskick [6].

13. Tid och plats för kommande möte
Nästa möte planeras Klubbstugan 18:30 1 oktober

14. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

1. Sammanfattning av actions
2. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal.
3. Alexander M kollar med samhällsbyggnadsnämnden om bastubygget.
4. Styrelsen försöker få fram två personer till redaktionen.
5. Anna B och Gudrun H planerar in ett tillfälle i förrådet.
6. Gudrun H kollar upp tema till höstmötet.

7. Björn N ordnar med utskick till direktmöte och höstmöte

Furuby 2024- Furuby 2024- Furuby 2024-

………………………………… ………………………………… …………………………………

Björn Nilsson Timmy Vesterberg Gudrun Holmberg

Sekreterare Justerare Ordförande
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Bilaga 1 - Kallelse
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